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	        Physics is in a state of crisis, a third of UK university departments  have closed in the last 10 years, clearly for students this is not an attractive career option, the discipline is going nowhere.
Roger Munday

25.05.07.

        Present days physics students are fooled by main stream physics teachers not only with respect to SRT but they hear other ferry tales about nature. This is one reason why physics students have problems in getting jobs in industry and research institutions. 
        Our troubled world needs, for example, physicists, who build new useful devices or invent new methods for converting matter to energy (fusion does not work well and many people hate uranium) instead of looking for new crazy particles based on unproven theories.
        Physicists have focused for the last 70 years on the sub-atomic dimension, but the structure of the atom, per se, does not affect its interactions with other atoms and with external forces and it is at the atomic level that the forces of nature that most influence our lives are generated and transmitted.

Hartwig Thin
26.05.07.
	      Физика - в состоянии кризиса, одна треть британских университетских факультетов закрылась за прошлые 10 лет.  Ясно, что для студентов, это - не привлекательный выбор  карьеры, дисциплина нигде не идет.
Roger Munday

25.05.07.
      Преподаватели физики наших дней дурачат студентов не только идеями SRT (Специальной теории относительности), но и другими сказками   о Природе. Это - одна  из причин, почему студенты физики имеют проблемы в получении рабочих мест  в промышленности и исследовательских  учреждениях. 
     Наши обеспокоенные мировые потребности, например, в физиках, которые вместо того, чтобы искать новые сумасшедшие частицы, основанные на недоказанных теориях,  строили бы новые полезные устройства или изобретали новые методы для того, чтобы преобразовать вопрос отношения к энергии (урановая работает плохо и   ненавистна  людям). 
       Физики сосредоточились в течение прошлых 70 лет на субатомном измерении, но структура атома, как таковая, не затрагивается, нет сил, генерирующих взаимодействия с другими атомами и с внешними силами природы, именно на атомном уровне, которые оказывают наибольшее влияние на нашу жизнь.

Hartwig Thin

26.05.07.


